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Verslag Algemene Ledenvergadering 2024 

23 april 2024 

 

Agenda en vergaderstukken op onze website: https://avhaarlem.nl/algemene-

ledenvergadering-2024/ 

Aanwezigen: Baltien de Wit, Adrie Tol, Frank Peeters, Boudewijn Stapper, Ruud Wielart, 

Arnoud Bosch, Rene Ruis, Karin Nilsson, Frank van Ravensberg, Niels Ran, Niels Weller, Dik 

de Groot, Bente Elgersma, Sandra Gerritzen, Kareljan Schoutens, Dick Bais, Marcel Witmer, 

Chris Pfrommer, John Komen (voorzitter), Daan van Rijsbergen, Colin Straathof, Robin 

Flipsen, Jaap van Deursen (verslag) 

 

Verslag: 

1. Opening en vaststellen agenda: De voorzitter opent de vergadering om 20:00. 

2. Ingekomen stukken en voorstellen: Geen. 

3. Mededelingen 

De volgende leden hebben zich afgemeld voor de ledenvergadering: Rob de Wit, Maurine van 

Maurik, Mark Jobst, Jerry Brouwer en Emiel Out 

4. Notulen van de vorige jaarvergadering 

Opmerkingen en vragen: 

• Blz 1: Wanneer is de uitreiking prestatie bekers 2023? Planning is eind mei / begin juni 

• Blz 2:  Omgaan met financiële reserve; dit komt bij punt 6b aan bod 

• Blz 3:  Er liggen wederom auto banden achter de materiaal hokken. Actie: weghalen. 

 

De notulen worden goedgekeurd. 

5. Bestuursmutaties 

Emiel Out treedt af als penningmeester en stopt na 10 jaar als bestuurslid. Hij blijft de 

ledenadministratie doen maar niet als bestuurslid. Mark en Jerry zijn om uiteenlopende redenen 

niet altijd beschikbaar. Dagelijks bestuur is nu in handen van John en Jaap. Frank van 

Ravensberg stelt zich beschikbaar als bestuurslid. Hij heeft een rijk verleden als atleet, trainer 

https://avhaarlem.us7.list-manage.com/track/click?u=ec299dab65a8e76b81bd4b92b&id=70d6e63861&e=edbabbe35e
https://avhaarlem.us7.list-manage.com/track/click?u=ec299dab65a8e76b81bd4b92b&id=c2cdbbbb3c&e=edbabbe35e
https://avhaarlem.us7.list-manage.com/track/click?u=ec299dab65a8e76b81bd4b92b&id=c2cdbbbb3c&e=edbabbe35e
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en diverse functies binnen de club. Alle aanwezigen gaan akkoord met Frank zijn toetreding als 

algemeen bestuurslid. John neemt tijdelijk het penningmeester schap op zich. 

6. Jaarverslagen (zie bijlage voor de powerpoint presentaties) 

 

a. Ledensecretaris 

Vragen en opmerkingen: In welke groep(en) zit de (lichte) daling, aan de hand daarvan kunnen 

we kijken waarom er daar een daling is. In de maand april 2024 is er weer een flinke aanwas. 

Vanuit AB junioren kan de doorstroom verbeteren richting senioren. Zou een extra specialisatie 

training op woensdag tot een toestroom van atleten leiden? De werptraining op woensdagen is 

zeer succesvol, met redelijk veel AB’s.  Zou een sprongtraining nog toegevoegd kunnen worden 

wat tot ledengroei kan leiden / behoud van leden?  Zou een jeugdwedstrijdje tijdens de training 

voor de jeugd weer een stimulans kunnen zijn?  Zouden we bij de loopevenementen van 

SportSupport (bv., de Grachtenloop en ½ van Haarlem) voor AV Haarlem leden gratis / 

goedkoper kunnen? 

b. Secretaris 

Behalve de reguliere werkzaamheden als secretaris, rapporteert Jaap over de volgende punten: 

• Overleg met de andere gebruikers van het Pim Mulier sportpark, we willen in september / 

oktober het park onder de aandacht brengen, dan zijn alle accommodaties gerenoveerd en 

we presenteren ons dan als een rookvrij park. 

• Met de beoogde komst van de turnhal dienen we alert te zijn dat in de huidige plannen er 

achter de beoogde hal een ruimte vrij blijft die uit het zicht is. Zeer waarschijnlijk dat dit 

een plek wordt om te dealen. 

• Er zijn veel gesprekken geweest met het Mendel, topsport afdeling. Zij wilden het 

krachtcentrum ‘s ochtends gaan huren. Hier is een fysio praktijk bij aangesloten. Helaas 

heeft de fysio gekozen voor een andere plek en heeft het Mendel zich aan hun verbonden. 

• Scholierenveldloop, dit wil Jaap in september / oktober organiseren. Opmerking: doe dit in 

de leeftijdsgroep waar we ledenaanwas in willen. 

• Wandel challenge, gaat in het najaar weer van start, hier komt geen ledenaanwas uit, maar 

ze zouden bij Keep fit / Ludwien mee kunnen trainen. Zeer mooi werk van Baltien! 

  

c. Penningmeester 

Het financieel jaarverslag over 2023 wordt gepresenteerd. Er is een flink tekort, o.a., door 

terugloop contributie, kosten voor het Krachtcentrum, toenemende kosten baanhuur, stijging 

afdracht Atletiek Unie en geen incidentele meevallers zoals in voorgaande jaren. De 

vooruitzichten voor 2024 zijn op zich gunstig aangezien er tijdens de baanrenovatie geen huur 

hoeft te worden betaald. Vragen en opmerkingen zijn als volgt: 

• Aangezien we niet  op onze eigen baan kunnen trainen tijdens de renovatie, dienen we alert 

te zijn op een mogelijke terugloop bij de jeugd. 
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• Hoe de inkomsten te laten stijgen: de contributie is aan de lage kant, Renteinkomsten laten 

stijgen, kantine opbrengsten laten stijgen?  Gebruikers krachtcentrum laten groeien. 

• Is het een optie dat leden die meer dan 2x per week trainen een extra vergoeding betalen.  

• Atleten die in het krachtcentrum trainen kunnen roulerend de schoonmaak ter hand nemen. 

Schoonmaak contract kunnen we dan opzeggen.  

• De kantine opbrengst was in 2023 negatief, zal in 2024 ook zo zijn. Tijdens de pupillen 

training zouden we meer met de club binding en kantine verkoop kunnen doen. 

• “Club van 100”, sponsoring opnieuw starten 

De kosten voor trainers zijn al jaren lager dan het werkelijk zou kunnen zijn aangezien een 

aantal trainers afziet van de vrijwilligersvergoedingen. 

Vanuit de vergadering wordt voorgesteld om de contributie in 2025 met meer dan 5% te laten 

stijgen.  Na een korte discussie vraagt het bestuur aan de leden om de contributie voor voor 2025 

met meer dan 5% laten stijgen onder de volgende voorwaarde:  Als we eind 2024 een tekort 

verwachten voor 2025 dan krijgt het bestuur eenmalig toestemming om de contributie met  

maximaal 10% te verhogen voor 2025. Dit voorstel wordt unaniem aangenomen. 

Rente inkomsten, voorstel: Zet een deel van onze reserve op een rente rekening. Dit valt onder 

het deposito garantiestelsel van de Nederlandse Bank. Dan kan je momenteel tot 4% rente krijgen. 

Dick Bais draagt binnenkort banken aan waar dit kan. We moeten uitzoeken of we als vereniging 

dit mogen doen, en hoe het zit met de aansprakelijkheid van bestuursleden. 

Begroting 2024: Het bestuur streeft naar een betere balans tussen inkomsten en uitgaven in 2025. 

Het negatieve resultaat krachtcentrum willen we flink verminderen. 

 

d. Kascontrole commissie    

Dick Bais meldt dat op 19 april de kascontrole commissie bijeen is gekomen. Niels Weller werd 

vervangen door Jan Dirk Enschede. John en Emiel waren hierbij aanwezig. De kascontrole 

commissie heeft haar goedkeuring afgegeven. De aanbeveling is het bestuur decharge te verlenen 

voor het gevoerde financiele beleid. De leden gaan hiermee akkoord. Dick gaat door in de 

kascontrole commissie en we stellen voor Jan Dirk te vragen om toe te treden tot de kascontrole 

commissie. 

 

e. Technische commissie 

De TC doet verslag over 2023. Er zijn vorig jaar een aantal pupillentrainers gestopt; 2 nieuwe 

pupillentrainers zijn erbij gekomen en worden intern opgeleid en begeleid. Dik de Groot geniet 

van vaderschapsverlof; zijn taken worden door het team van trainers opgevangen.  

Dick Bais en Bente Elgersma houden de clubrecords bij. Frank van Ravensberg heeft een aantla 

suggesties voor verbeteringen. Er is een discrepantie tussen het starten van een discipline en 

eventuele daarvoor geleverde prestaties. Verder is het regelmatig een vraag wanneer een prestatie 

dient te worden opgenomen of niet. Dick, Bente en Frank stemmen dit verder af. 
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Er wordt regelmatig overleg gevoerd met de trainers van KAV Holland met het oog op een 

mogelijke fusie in 2025. 

 

f. Jeugdcommissie 

Deze is in oprichting. Ouders willen vaak ad hoc meehelpen bij een evenement maar een vaste 

functie is meestal niet mogelijk. Het bestuur zal ouders blijven benaderen. Sandra meld zich 

meteen aan! 

In 2023 is er het herfst kamp georganiseerd (pupillen en CD junioren); in 2024 is er geen kamp 

ivm het niet rond krijgen van de financiën.  Er wordt nu gekeken om na de 

clubkampioenschappen op de baan in eigen tenten te overnachten. 

 

g. Gezamenlijke AVH / KAV commissies 

• Wedstrijdorganisatiecommissie: In 2023 werden 6 wedstrijden georganiseerd incl de 2 

onderlinge. In april 2024 verloopt de goedkeuring van de baan waardoor er minder 

wedstrijden georganiseerd zullen worden. Daarna begint de baanrenovatie. Hoe kunnen we 

er voor zorgen dat de gerenoveerde baan zsm goedgekeurd kan worden? Verdiensten uit 

verhuur van de electronische tijdwaarneming zijn gestoken in het kalibreren van het systeem 

en een nieuwe laptop. 

• Kantinecommissie:  Negatief resultaat was €500,- dit kon uit eigen middelen worden 

opgevangen.  Schoonmaak van de kantine is ivm overlijden Ria en het stoppen van dit 

groepje vrijwilligers nu vacant.  Vanuit AV Haarlem zoeken we een lid in de 

kantinecommissie (organiseren kantine bezetting, regelen schoonmaak, inkoop). Baltien 

meld zich aan! Ze zal contact opnemen met Frits. 

• Wegatletiek / loopsport: Elke maand gezamenlijk overleg met KAV over gezamenlijke 

activiteiten loopt goed. 

 

7. Samenwerking en fusieproces KAV Holland / AV Haarlem 

De stand van zaken wordt doorgenomen. In de maand mei komen er een aantal info momenten; 

alle leden zijn van harte welkom. Graag willen de leden meer dan 6 weken van te voren de fusie 

stukken inzien, voordat er wordt overgegaan op een stemming. Aangezien er feedback op zal 

komen zal dit document regelmatig heen en weer gaan. Als we dit veel eerder rondsturen kan de 

feedback verwerkt worden en daarna weer gelezen worden door iedereen. 

Vragen / opmerkingen: In de communicatie helder houden dat er nog geen besluit tot fusie is 

genomen. Hoe gaan we als clubs met elkaar om als het niet tot een fusie leidt? 

 

8. Plannen renovatie atletiekbaan, trainingsschema 

Het definitieve ontwerp wordt gepresenteerd. Per 22 april is de baan gesloten vanwege de 

renovatie. Een deel van de toplaag van de baan is al verwijderd. Een bouwcommissie (met Niels 
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Ran) helpt met de begeleiding van het proces. Voorlopig trainen de pupillen bij het Kennemer 

Lyceum en de rest bij Suomi. 

 

9. Plannen samenwerking en facelift krachthonk -  is al aan bod gekomen bij punt 6B 

10. Rondvraag 

• Wanneer is de baan renovatie klaar: Volgens de planning eind augustus. 

• Zorg ervoor dat onze activiteiten worden vermeld in het Haarlems Dagblad. Bijvoorbeeld, 

in het artikel over de Lionsloop stond AV Haarlem niet vermeld. 

• Bij de heropening van de baan misschien Yvonne van Gennip vragen. Ze heeft in het 

krachtcentrum getraind. En ook Wim van der Aar (15de bij de Elfstedentocht van 1963 en 

trainde bij de Bap groep), Olga Commandeur.  

 

11. Sluiting: John bedankt iedereen voor haar/zijn inbreng en sluit de vergadering om 

22u56. 
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Bijlage: Presentatie 
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